

No. 40399

March 30, 2023

Le 30 mars 2023

**BETWEEN:**

Lorne Scott, Janet Arsenault, Jeremy Mitchell, Josée Bouchard, Le Thu Nguyen, Mark McKenna, Judy McKenna, Susan McKillip, 1531425 Ontario Inc., Joe Messa and Ernest Toste

Applicants

- and -

Doyle Salewski Inc. in its capacity as Trustee in Bankruptcy of Golden Oaks Entreprises Inc. and Joseph Gilles Jean Claude Lacasse

Respondents

**JUDGMENT**

The motion for an extension of time to file and serve the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C67501 and C67502, 2022 ONCA 509, dated July 4, 2022, is granted with costs in the cause.

**ENTRE :**

Lorne Scott, Janet Arsenault, Jeremy Mitchell, Josée Bouchard, Le Thu Nguyen, Mark McKenna, Judy McKenna, Susan McKillip, 1531425 Ontario Inc., Joe Messa et Ernest Toste

Demandeurs

- et -

Doyle Salewski Inc. en sa qualité de syndic à la faillite de Golden Oaks Entreprises Inc. et Joseph Gilles Jean Claude Lacasse

Intimés

**JUGEMENT**

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéros C67501 et C67502, 2022 ONCA 509, daté du 4 juillet 2022, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause.

The appeal is to be heard with the appeal in *John Aquino, et al. v. Ernst & Young Inc., in its capacity as Court-Appointed Monitor of Bondfield Construction Company Limited, et al.* (40166).

L'appel sera entendu avec l'appel dans *John Aquino, et al. c. Ernst & Young Inc., en sa qualité de contrôleur nommé par le tribunal à l'égard de Bondfield Construction Company Limited, et al.* (40166).

C.J.C.  
J.C.C.